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Vragen VVD Commissie Ruimte, 2 december 2022 Antwoorden  

Technische vragen VVD (Daniëlle de Clerck) over besluit provincie 
zeegroenten snijden 
 

agendapunt 8 

 

 Kan de passende beoordeling van Bureau Waardenburg 
met de Staten worden gedeeld of in ieder geval een 
samenvatting ervan? 

Zie bijlage voor de passende beoordeling 

 Zijn er ondertussen als nieuwe snijlocaties gerealiseerd ? 
 
 

De mogelijke nieuwe snijlocaties worden op dit 
moment beoordeeld op haalbaarheid. Er zijn nog 
geen nieuwe snijlocaties gerealiseerd 

 
 
 
 
  
 


